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Interjúk 
Élménybeszámoló, Kirándulás,   
Kistudós klub 
Sport,   Érdekességek 

A szilveszteri buli már javában 
tart, pia, miegymás.  Egy srác odamegy egy már jó ideje ücsörgő lányhoz. -Veled nem táncol senki? -Nem. 

-Akkor feltennéd a virslit főni? 

Január 1, korán reg-

gel: 

-Mit csinálsz szomszéd? 

-Havat hányok. 

-Úristen, te
 mit itt

ál??? 

Én ma már nem teszek-veszek 
egész este részeg leszek! Ezért írok előre  találkozunk jövőre! B.Ú.É.K. 

Nem rúgtam be, mert gyerek vagyok 

de gyerek pezsgő is jöhet nagyon 

buli van itt nálunk, 

boldog új évet kívánunk!!! 

Mondd Lajos hogy van 

az,hogy te minden Szil-

veszterkor imádkozol, 

és engem soha nem 

foglalsz bele? 

-Még hogy nem? Hi-

szen mindig könyörgök 

az Úrhoz,  hogy: 

"Szabadíts meg a go-

nosztól". 

II. évfolyam 1. szám 
 
2012. január   

 

A Szilveszter egy Új év kezdetének az ünnepe. Ilyenkor az emberek buliznak és megünneplik az Új 
évet. Sokan úgy gondolják, mivel ünnep van, korlátlanul fogyaszthatnak alkoholt. Csodálatos tűzijáték-
kal ünnepelnek. Ekkor mindenki nagyon boldog és minden rossz élményt, haragot elfelejt. Mindenki 
örül a bulizós ünnepnek. Éjfélkor meghallgatják a tv-ben vagy a rádióban a Himnuszt és azt közösen 
eléneklik, majd koccintanak. 
                     

                                             BOLDOG ÚJ ÉVET KÍVÁNUNK MI IS !!! 

Rajz: Szuper Ádám 



Beleznay Andornál, az iskolánk régi és a múzeum jelenlegi igazgatójánál jártunk.  
Egy 20 perces filmet néztünk meg, majd interjút készítettünk  Beleznay Andorral. Hosszasan 
mesél a régi élményeiről Öveges professzorral.                          
1964-ben lett az iskolánk igazgatója Öveges József jóvoltából. Megtudhattuk, hogy 1980-
ban iskolánkba 1854 gyerek járt. Ebbe az iskolába járt a legtöbb gyerek.  1978-ban volt 150 
éves a Petőfi. Ez fontos emlék Andor bácsinak. 28 évig volt iskolaigazgató: egészen addig, 
amíg nyugdíjba nem vonult. 1980 márciusában megalakult a múzeum, ami addig a tornate-
remben kapott helyet. Itt 132 darab tabló, régi emléktárgyak, egy emlékkiállítás Mahunka 
Imre munkásságáról és a pincében 600 üveg bor található, melyeket az igazgató úr kapott 
ajándékba sok– sok év alatt.  
Amikor vége volt a filmnek, néhány kérdést tettünk fel az Igazgató Úrnak. 
PEVI: Min változtatna, ha újra igazgató lenne? 
Beleznay Andor: Visszahoznám a teljes kabinet rendszert, a tagozatos osztályokat és nem 
szűntettem volna meg a gimnáziumot. Nagy biztonságot jelentett a szülőknek, hogy a gyer-
mekeik jövője 18 éves korukig biztosítva volt.  
PEVI: Mit gondol arról, hogy a kis épületből óvoda lesz? 
B.A.: Nem építettem volna be a füves pályát. Kellett a testnevelés órákhoz. Hiányozni fog 
az iskolásoknak. Inkább a gimnáziumot tartottam volna meg az óvoda helyett.  
 
Andor bácsi még mindig részt vesz az iskola életében, minden fontos eseményen ott van és 
fényképeket készít. Fotóiból minden évben kiállítást láthatunk az aulában.  
Megtiszteltetés volt Andor bácsival találkozni, jó egészséget kívánunk neki!  

Szerdahelyi Zsanett 6.A 

PEVI: Kérem,  meséljen egy kicsit a családjáról! 
Igazgatónő: Férjem, aki vegyészmérnök 2007 óta Budapesten dolgozik. Két fiam 
van, Attila és Ádám. Attila műszaki informatikus és Szingapúrban az egyetemen  
dolgozik. Ádám idén fog végezni az Eötvös Loránd Tudomány Egyetemen. Csalá-
dom természettudományos érdeklődésű, a természetet nagyom szeretjük, sokat 
kirándulunk. 
PEVI: Milyen tervei vannak  ebben a tanévben? 
Igazgatónő: Egyelőre nem tervezek változtatásokat. A tanév a munkaterv szerint 
halad, később  biztos lesz több változtatás, hiszen sok jogszabály változott, például 
az új köznevelési törvény, majd megjelenik a nemzeti alaptanterv és a központi 
kerettanterv. 
Számos ötletem van új programok bevezetésére, amihez várom a nevelőtestület és a diákönkormányzat további javas-
latait, ezeket közösen fogjuk megvalósítani.  
A pályázati lehetőségeket az idén is és később is maximálisan ki kell használnunk. 
PEVI:  Változni fognak a jövőben a szabályok és az iskolai feladatai? 
Igazgatónő: Először szeretném megismerni, hogy a diákok betartják-e a 
„Házirendet”.   Örülnék, ha kellemes környezetben, jó hangulatban telne a tan-
év és minden osztály tanulója jó eredménnyel fejezné be a tanulmányait. 
A diákcsere program folytatásaként bővítjük a határon túli iskolákkal együttmű-
ködésünket. 
A tavaszi hónapok egyik legnagyobb feladata az óvoda beindítása. A felújítás 
lassan a végéhez közeledik, barátságos környezettel, szép nagy játszótérrel 
várjuk a kicsiket. 
Márciusban már jönnek a kis óvodások, a fogadásukra készülünk.  
PEVI: Köszönjük a beszélgetést. 
 
Cunico Anett 5/A, Herendi Flóra 5/A , Straub Noémi 5/A                                                                                                                                                                                       
  

Exkluzív 
riport 

Kíváncsian léptünk be az igazgatói 
szobába, melynek ajtaján januártól új 
névtábla van. 

Dr. Pereszlényiné Kocsis Éva 

      Látogatás az Albertfalvi Múzeumban 



Ki is valójában Karl Lagerfeld? Fogadjunk, hogy ez a 
divat szerelmeseinek sehol a világban nem kérdés.   
1995-ben indult karrierje során nagyon sok divatháznak 
és márkának tervezett,  ha egy listát kellene írni róluk, az 
végeláthatatlan volna. Csak néhány közülük:  Balmain, 
Jean Patou, Repetto, Chloé, Hogan, Fendi, Chanel. Ő 
volt az első a nagy divattervezők között, aki a nagykö-
zönség számára is elérhetővé tette a divatos, menő cuc-
cokat, amikor a H&M-nek megtervezte limitált kiadású 
kollekcióját. Karl újratervezte a Diet Coke üvegét, alko-
tott iPhone-védőt, készített Sephora sminkkollekciót és 
kampányfilmet a Magnum jégkrémnek. Van egyáltalán 
olyan dolog, amit nem csinált még? Nehéz elképzelni, 
de még mindig van ideje arra is, hogy legfontosabb sze-

repkörét betöltse és ruhá-
kat tervezzen – így szület-
tek meg a legutóbbi nagy 
Yves Saint Laurent- és 
Valentino-couture-ök. De végül is egyéniségének lénye-
ge, hogy időről időre változik és fejlődik, ezért is ennyire 
érdekes és meghatározó személyiség Karl Lagerfeld. 
Ha látni akarjátok a leendő pályázatokat, beküldeni azo-
kat, akkor menjetek a http://karlformetro.com linkre. Fo-
tózd le magad a kedvenc ruhádban és töltsd fel magad-
ról egy képet!  Vagy szavazz a már meglévőkre.  
                                                                                          
   Herendi Flóra 5/A, Cunico Anett 5/A 

 

A Metropol pályázatot hirdetett:                     
                                    Karl Lagerfeld stílusverseny 

Karácsonyi koncert 
 
December 20-án tartottuk hagyományos Kará-
csonyi Koncertünket az albertfalvi Szent Mihály 
templomban. Nagy öröm számomra, hogy olyan 

sokan részt vettek 
a hangversenyen, 
hiszen minden 
ének tagozatos 
osztály énekelt a 
templomban, a kis 
elsőstől a nyolca-
dikosokig. Renge-
teget dolgoztak 
azért, hogy ez a 

délután jól sikerüljön. Külön szeretném kiemelni, 
hogy soha ennyi tanár és szülő nem énekelt 
eddig még együtt, 26-an voltunk a felnőtt kórus-
ban. Nagy élményt és örömet okozott nekem, 
hogy lelkesen jártak a „nagyok” a próbára és 
örömmel készültünk együtt a műsorra. Felemelő 
érzés volt a végén a majd 140 fős összkart ve-
zényelni. 
Megérte, hogy ennyit próbáltunk, így mindenki-
nek szebb lett az ünnep! Gratulálok mindenki-
nek és köszönöm a munkátokat! 
                             
            Bősze Sándorné  (Csilla néni ) 

 

              Újévi koncert a Sportarénában 
 
Immár 4. éve köszöntjük együtt az új évet a Papp László Sportaré-
nában, hiszen minden évben meghívást kapunk az Újévi Mága 
Koncertre. Idén is közel 13.000 ember előtt szerepeltek a Petőfi 
M u s i c a l 
S t ú d i ó 
tagjai. Em-
berpróbáló 
volt min-
den részt-
vevő szá-
mára az 
újév első 
napja, mert 
délelőtt 11-
től már 
próbáltunk 
és éjjel fél 1-kor indultunk haza. A csodálatos élmény kárpótolt 
mindenkit, mert olyan híres sztárokkal léphettek fel egy színpadon, 
mint Keresztes Ildikó, Pataky Attila, Tóth Vera, Tóth Gabi és még 
sorolhatnánk. Nemsokára a Duna Tv-n ti is megnézhetitek szerep-
lésünket. A koncertet 3-4 részletben adják le, az első adás január 
29-én vasárnap este 20.05-korlesz. 

 

 
19 énekes mérte össze tudását. A jól felkészült versenyzők közül nehéz volt kiválasztanunk, hogy ki képviselje az 
iskolát a kerületi versenyen. Helyezést  a következő tanulók értek el: 
5-6.osztályos korcsoport 
I. Hidvégi Genovéva 6.b    II. Abdul-Nour Fady 5.b és Aliczky Zsófia 6.b    III. Nagy Szófia 6.b 
 
7-8.osztályosok 
I. Barabás Diána 8.b   II.Palmer Viktória 7.b  III. Hőgye Júlia 8.b és Pécsi Sándor 7.b 
 
A kerületi versenyen a két első helyezett indul szólóban, de két kis csoportot és egy nagy csoportot is indítunk.                                                

 

Gratulálunk mindenkinek! 
                                  Csilla néni,  Annamari néni 

 

A népdalversenyen                                                          



 

 
 A rejtélyes dátum     

 
Mi lesz 2012-ben? Igazak a hírek? Tényleg bekövetkezik a világvége? Sokan úgy gondolják, hogy 2012.12.21-én 
bekövetkezik a világvége és természeti katasztrófák söpörnek végig a Földön… Persze ez nem vallható igaznak, 
2001-ben is megjósolták már a világvégét, mégsem történt semmi és a megkérdezett maják szerint sem lesz világ-
vége!  Ezen az elméleten kívül sokan mondják még, hogy: 
 
- Az X bolygó belép a Naprendszerbe 
- Felcserélődnek a Föld mágneses pólusai 
- Vulkánkitörések és a sarki jég olvadása (ez valóban bekövetkezhet, ha így folytatja tovább az emberiség pl. a 
nagy gyárak folyamatos szennyezőanyag kibocsátása) 
- Ufók támadják meg a Földet a nagyvárosokban 
- Bekövetkeznek Nostradamus jóslatai a 3. világháborúról… 
 
Ezeken kívül még számos hihető és nevetséges dolgot találtak ki az emberek. Egy híresebb magyar jós szerint 
nem világvége és nem is ufó támadás „lesz”, hanem csak egy jelentős, mégis észrevehetetlen változáson megy 
majd keresztül a Föld ami már elkezdődött!!! 
Persze lehetséges, hogy az egész egy nagy kamu, higgyétek el, ha akarjátok. 

Straub Noémi 5/A 

 
    Kedves  

   Gyerekek! 
 
Amit ígérhetek,  

az egy nagy buli,  

    farsangolás,  

      táncolás.  

Sok-sok látnivaló,  

  este izgalmas  

    vetélkedő!! 
 

Szeretettel várlak  

     Benneteket! 
 

       Andi néni  

   

 
  
A kirándulás ára: 

9500 Ft/fő 

9000/gyerek (busz, 

szállás, belépők). 
  

Jelentkezés:      
  

Lengyel Andrea 
(0630-2754166) 

 

  

  
2012. FEBRUÁR 18-19. MOHÁCSI BUSÓJÁRÁS 

  
Bérelt busszal indulunk szombat reggel, vasárnap este 
(9 körül) érkezünk. 
Szállás kollégiumban (Bóly). 
  
A programban szerepel: 
busók felvonulása, 
sokác táncház a főtéren, 
busómaszk faragás bemutatója 

        (Englert Antal iparművész), 
a nemrég felújított Mohácsi Történelmi Emlékpark 

        (az 1526-os csata helyszíne), 
a Csele-patak és II. Lajos emlékművének megtekintése, 
kiállítás a Kossuth filmszínházban  
(népviseletek, álarc - ok, feketekerámia), 
kirakodóvásárban böngészés,máglyagyújtás 

Montenuovo mauzóleum Bólyban 

Paks- Makovecz templom 

  
Étkezési lehetőség: 
Halászcsárda: felejthetetlen a harcsapaprikásuk túrós 
csuszával. 
Éttermek, pizzériák, a húsbolt sütödéje (hurka, kolbász). 
A legjobb sütit a Szekeres cukrászdában kapjuk. 



JAM…. A JAM-ről ( ejtsd: dzsem ) mindenkinek a lekvár jut eszébe. De most nem arról van szó! A JAM 
egy diákvállalkozás neve, mely alsó  és felső tagozaton egyaránt működik…Apró tárgyakat  készítünk, majd 
ezeket eladjuk.… Az első árusítás már megtörtént! Az alsósok alapanyaga a Kinder tojásban található tojás 
volt. Ezekből készítettek kedves kis karácsonyi díszeket. Az ötlet jó volt és nem kevés pénzt kerestek vele.  
Mi felsősök sok különböző anyagot felhasználva igyekeztünk  karácsonyi hangulatot varázsolni és  reméljük 
sikerült is! Kis agyagházikót, várat, karkötőket, képeslapokat, illatpárnát és ajtódíszeket is készítettünk. MIN-
DENT eladtunk.. Az az öröm, ami akkor ért minket, feledhetetlen volt! Ráadásul sokat tanultunk arról, hogyan 
működik egy üzlet…. Számlát írtunk, árukészletről leltárt készítettünk, kézműveskedtünk és voltunk pénztá-
rosok is! Megérte csatlakozni a diákvállalkozáshoz, mert sok élményt tartogat számunkra a JAM!!! 
 
              Cunico Anett 5/A 

KINDERWUNDER 

Diákvállalkozási programunkról 

A JAM diákvállalkozási program egy olyan hosszú távú, egész 
tanéven átívelő projekt, melyben az általános- és középisko-
lás diákok megtapasztalják, hogyan kell működtetni egy vállal-
kozást.  

Valós környezetben megis-
merik az üzleti 
élet alapvető 
szabályait, a 
vezető pozíci-

ók be- töltésével járó felelős-
ségeket, a pontos adminisztráció és a 
h a t á r - idők betartásának fontosságát, a munkavál-
lalók jogait, és kötelességeit. A program során a szervező, tervező, előadó, döntéshozó, információ-feldolgozó, elem-
ző képességeik mellett szükségük lesz a kreativitásukra, kritikai gondolkodásukra, nyitottságukra is. 

A program különlegessége, hogy Magyarországon egyedülálló módon a diákok valós pénzforgalmat bonyolít-
hatnak, nyugtát állíthatnak ki termékeikről és szolgáltatásaikról. Erre a NAV és a JAM közötti keret megállapodás ad 
lehetőséget. A JAM diákvállalkozási program oktatási célból létrehozott diákvállalkozási program.  

A PEVI következő számában szeret- nénk egy kisállat rovatot és egy képre-
gényt indítani! Kérjük segítségeteket, és ötleteiteket is! Ha van kedvetek írjatok 
nekünk vicces, a kisállataitokkal megtörtént sztorikat. A top 3 –t olvashatjátok az újságban és kedvencetek-
nek való eleséggel jutalmazzuk a munkátokat. Kérjük csatoljatok egy képet is kis kedvecetekről. Ha nem 
lenne kisállatotok, vagy inkább az írásban, rajzolásban jeleskedtek, akkor a képregényben segítsetek egy 
kicsit. Küldjetek ötleteket, rajzokat a petofisekvilaga@gmail.com e-mail címre!! :) 

JAM  FACTORY 



A téli szünet előtti hétfőn az ORSZÁGJÁRÓ KLUB szer-
vezésében,  Georgi néni élménybeszámolót tartott Egyip-
tomról. 

Először is elmondta nekünk, hogy mennyi szép helyen 
járt, majd megmutatta a fényképeket DVD-n. 

Nagyon sok fényképet készített. Majdnem mindegyik 
fényképnél elmagyarázta, hogy mi látható rajta. Például 
Kairóban a házakat néhol csak félig építik fel, mert akkor 
nem kell adót fizetni. Még azt is elmesélte, hogy nincsenek 
átkelőhelyek és egy három sávos útból, öt-sávos utat csi-
nálnak az autók és emiatt állandóan be vannak horpadva a 
kocsi oldalai. Egy kairói szálloda erkélyéről látni lehetett a 
Khefrén és a Menkauré-piramist. Aztán beszélt még a nap-
bárkáról, ezzel szállították a fáraót. Beszélt még a Szfixről 
és elmondta, hogy miért van letörve az orra. Járt a piramis 
belsejében  és elmesélte, hogy milyen sötét van és hogy 
milyen keskeny a hely belül.  

Remélem máskor azok is eljönnek, akik most nem, mert 
ez egy fantasztikus előadás volt és a színes élménybeszá-

moló alapján mi is átélhettük ezt a csodálatos utazást.  

 Viktor Al Hajjar 5.B 

    Egyiptomban jártam 
 

  Solymosi Gyöngyi tanárnő előadása 



 
RÉZ-SZULFÁT-tal végeztünk kísérleteket. Először hevítettük és meglepetésre 

a kék színű anyag fehér lett.                  A kémcsőfalán vízcseppek keletkeztek, 

ebből arra következtettünk, hogy ez a kék színű anyag vizet rejteget.  

RÉZ-SZULFÁT-ot feloldottunk vízben  és vasszöget tettünk bele , egy  kis idő 

múlva a vasszögön vörös színű réz vált ki. 

KROMATOGRÁFIA módszerrel  kutattuk fel , hogy  a filctollak, milyen színből 

készültek.  

pl.  A BARNA: narancssárga , vörös meg egy kicsi barna. 

 

Mindenkinek tetszett a három kísérlet, köszönjük Tünde néninek, várjuk a kö-

vetkező klub foglalkozást. 

                                                     Berei Noémi 5.A                                                   

 

            
„Karácsonyfa díszek gyerekektől felnőtteknek” 
Decemberben Újbuda Önkormányzata karácsonyfadísz készítő versenyre hívta a tanulókat. 
A szebbnél-szebb díszekért több doboz finom szaloncukrot kaptak a gyerekek ajándékba, melyet Dr. Hoffmann Tamás 
polgármester úr adott át.  Az iskolaújság szerkesztői a decemberi PEVI-vel  lepték meg a polgármester urat. A gyere-
kek örültek, hogy kötetlenül beszélgethettek vele. 

     

      A   „Szép Magyar Beszéd” versenyen  

1.helyezést ért el  Kertész Bíborka és  Abrudán Krisztián 7. a   
osztályos tanuló. 
2. helyezést   Kojsza Zoltán 7.a  és  Kiss Eszter  6.a                                                                                                      
3.helyen   Hanczik Henrik 5.a  végzett. 
Gratulálunk nekik és további sikereket kívánunk!  

A többieknek is köszönjük a részvételt. 

                           Andi néni. Annamari néni 

 A BMK által szervezett  
pályaorientációs foglalkozások 
keretében a 8. osztályosok az ERU– 
Hungaria Sajtgyárban jártak Buda-
fokon. 
Mielőtt beléptünk az üzembe fertőt-
lenítettük a kezünket és védőruhát 
kaptunk. 
Láttuk, hogyan készül a krémsajt, 
miként kerül a dobozba. Meg is kós-
tolhattuk némelyiket, de vigyázni 
kellett, mert  még nagyon forró volt. 
                  Klementin Ilona  8.C 
 
 

A Kistudós Klub januári rendezvényén 
három féle kísérletet végeztünk. 



Út a FORMA 1 - ig 
 

Az embert régóta foglalkoztatta az önjáró kocsi a ló nélküli jármű. 1886-ban született Benz. 
Születésétől 1900-ig Franciaországban 31, Angliában 11, Olaszországban 7, Svájcban 5, az 
USA-ban 6 autógyár létesült. 1900-1920 között Németországban és Ausztriában 58 autógyá-
rat alapítottak. Az első „autóversenyen”(1894. július 22.) az önjárás jegyében mindenféle moz-
gó jármű indult.  A legfőbb kritérium a kis súly és a könnyű irányíthatóság volt.  
1895. június 15-i Párizs-Bordeux-Párizs(1180km) versenyen a Peugeot legyőzi a gőzkocsit.  
1914. július 14. Francia GP a Mercedes győzelme (motorja több gyártót megihletett pl. repülő-
gépekhez is)  
1919. május 30 az első USA futam 1923-Le Mans első 24 órás verseny (ez máig megmaradt).  
1925 Európa Bajnokság, melyet Alberto Ascari nyert.  
A második világháború előtti kor híres autói a Bugattik, az Alfa Romeók, a Bentleyk. Később jöttek a német autók a Mer-
cedes és Autó Union. Ezt a kort olyan nevek fémjelezték, mint Ferdinand Porsche a VW Bogár tervezője, Tazio 
Nuvoralli,az Alfa Romeo pilótája.Ö nyerte 1936-ban az első népligeti Nagydíjat Budapesten. Ekkoriban a kezdeti szpon-
zorok – újságok, mecénások – helyét a gyártók és a gyári csapatok vették át. Innen számítódik az igazi GP korszak. 
 

       

Várjuk továbbra is leveleiteket, ötleteiteket:  Email címünk:  petofisekvilaga@gmail.com 
 
Szerkesztők:Al Hajjar Layth Viktor, Berei Noémi, Cunico Anett, Herendi Flóra, Straub Noémi,  
Szerdahelyi Zsanett, Szuper Ádám, Villányi Márta tanárnő  
 
Felelős kiadó: Petőfi Sándor Általános Iskola, SZKI és Óvoda 

A hajózástan alapjai: 
 

1. Szabályok 

2. A prioritás elve (kinek van elsőbbsége?) 

3. A kötelek tárolása, kötések gyakorlása 

4. Jelek – jelzések - kommunikáció 

5. Hajózásban használatos mértékegységek 

6. Hajómotorok 

7. Térképismeret 

8. Egyéni mentés eszközei 

9. Óceáni hajózás 

                                          Madaras Vilmos 8.B 
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Turi Emese 7.B 

ÜZENŐFAL 
Köszönjük Eszes Mihálynak a lapunk megjelenésé-

hez nyújtott támogatását ! 

Ebben a pár mondatban szeretnénk megköszönni Villányi Márta tanárnő-
nek a kitartását, a sok segítséget és fáradozást, amit kaptunk tőle! Reméljük sokáig fog 
működni az újságíró klub és vele együtt a PEVI!!! 
Straub Noémi, Cunico Anett 

KADÉTISKOLA 
 

A tavaszi szünetben az 
Adriára készülünk vitor-
lázni, Kecskeméti Attila 
tanár úr szervezésében. 
Ehhez elengedhetetlen, 
hogy bizonyos hajózási 
ismeretekre szert te-
gyünk . Általában 2 he-
tente találkozunk a 
“vitorlás iskolában “, a 
Márvány Menyasszony 
Étteremben, ahol eddig a 
következőkről tanultunk 
– és persze jókat ettünk! 


